

P Direct Flight To Chengdu | 槟城直飞成都 806N



(九寨沟/成都/黄龙/峨眉山/乐山/都江堰)

Leshan Giant Buddha 乐山大佛

(JIUZHAIGOU / CHENGDU / HUANGLONG / MOUNT EMEI / LESHAN / DUJIANGYAN)

Penang 🛪 Chengdu 🛛 Tour Code: PCCD-7

GGolden[®] Destinations 特别安排 SPECIAL ARRANGEMENT • 槟城直飞成都 • 五星酒店:九寨沟万豪德尔塔酒店或同级 China •风味餐:川菜风味、藏羌风味、成都火锅 中国 Direct flight from Penang to Chengdu • Five-star hotel: Delta Hotels by Marriott Jiuzhaigou or similar の川航空 SICHUAN AIRLINES · Specialty cuisine: Sichuan cuisine, Tibetan and Qiang-style cuisine, Chengdu hot pot 全程元购物站 NO SHOPPING STOP Dujiangyan South Bridge 都江堰南桥 Huanglong Scenic Area 黄龙风景区

行程次序,以当地旅社安排为准。 *图片仅供参考 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement. *Pictures shown are for illustration purposes only







观光景点:

九寨沟

◆ 九寨沟 – 位于四川阿坝藏族羌族自治州,以其梦幻般的多彩湖泊、层层瀑布和雪山森林而闻名,被誉为"人间仙境"。四季景色各具特色, 尤以秋季最为绚丽。

黄龙

黄龙 – 以独特的喀斯特地貌、五彩斑斓的钙化池、密林峡谷、雪山温泉而著称。最具代表性的景观是黄龙主沟,一条由上千个钙华彩池组成的奇观,宛如一条金色巨龙卧于山谷之间,令人叹为观止。

峨眉山

◆ 峨眉山 - 中国四大佛教名山之一,也是世界自然与文化双遗产。峨眉山最高峰万佛顶海拔3099米。这里还有许多历史悠久的寺庙,如报国寺、伏虎寺和华藏寺,供奉着无数佛教珍宝。山上还生活着可爱的峨眉山猴群,为游客增添不少乐趣。

乐山

◆ 乐山 – 世界最大的石刻坐佛──乐山大佛而闻名。大佛坐落在岷江、 大渡河和青衣江三江交汇处,意在镇压水患,保佑往来船只平安。

都江堰

◆ 都江堰 – 中国古代伟大的水利工程,始建于公元前256年,由李冰父子主持修建,至今仍在发挥作用。该工程利用科学的无坝引水方式,成功解决了成都平原的水患问题,使其成为富庶的"天府之国"。

成都

◆春照路步行街 – 成都最繁华的商业步行街,被誉为"西部的南京路", 汇聚了众多购物中心、品牌店、美食餐厅和潮流打卡地。这里既有现 代化的商业综合体,如IFS、远洋太古里,也有充满历史韵味的小吃 街。

**** *******

✓ 6早餐/7午餐/6晚餐

风味餐	:				

川菜风味	藏羌风味	成都火锅	藏式汤锅

酒店住宿(6晚)

- ✓ 九寨沟新九寨宾馆或同级 X2晚
- ✓ 茂县国际大酒店或同级 X1 晚
- ✓ 峨眉山世纪阳光大酒店或同级 X1晚

自费项目:九寨沟藏羌歌舞秀+藏式小吃(藏式围炉煮茶)(人民币480/人)

免责声明:黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,这包含毫无通知的情况下。 备注:如果旅游行程受到公共假期、天气状况、自然灾害的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。 Dujiangyan Panda Breeding Research Centre 都江堰熊猫乐园

Chunxi Road Pedestrian Street 美丽牧中纪年

SCHEDULE

D1 PENANG A CHENGDU

✓ Overnight on board

D2 CHENGDU

- 🗹 Taikoo Li
- ☑ IFS Panda Climbing Wall
- Chunxi Road Pedestrian Street

D3 CHENGDU 🛱 (420km) JIUZHAIGOU

- ☑ Diexi Lake☑ Songpan Ancient City

(view the exterior of the city wall only)

D4 JIUZHAI VALLEY

✓ Jiuzhai Valley Scenic Area (includes public transport)

D5 JIUZHAI VALLEY 🛱 (106km) HUANG LONG 🛱 (175km) MAOXIAN (B/L/D)

☑ Tibetan Village

D6

D7

Huanglong Scenic Area (includes uphill cable car and buggy)

MAOXIAN 🛱 (115km) DUJIANGYAN

- - Dujiangyan Panda Paradise (includes buggy)Dujiangyan South Bridge
 - Leshan Giant Buddha (boat tour)

EMEI MOUNTAIN 🛱 (180km) CHENGDU (B/L/D)

- Emei Mountain: Baoguo Temple /Fuhu Temple (includes buggy)
- ☑ Emei Mountain Intangible Cultural Heritage Museum
- Huanglongxi Ancient Town

D8 CHENGDU 저 PENANG

- ☑ Wide and Narrow Alley
- ☑ Jinli Ancient Street
- ☑ Eastern Suburb Memory
- SKP Fountain

TOURIST ATTRACTIONS:

Jiuzhai Valley

JIUZHAIGOU

(MOB)

(-/L/D)

(B/L/D)

(B/L/MOB)

 Jiuzhaigou - Located in Aba Tibetan and Qiang Autonomous Prefecture, Sichuan, is renowned for its crystal-clear lakes, cascading waterfalls, primeval forests, and snow-capped mountains. It is often called a "fairyland on earth," with breathtaking scenery in every season, especially in autumn.

HUANGLONG

Huanglong - Famous for its unique karst landscapes, colorful calcified pools, dense forests, and snow-capped mountains. The most iconic feature is the Huanglong Valley, where thousands of terraced mineral pools form a breathtaking sight, resembling a golden dragon lying in the valley.

MOUNT EMEI

Mount Emei - China's Four Sacred Buddhist Mountains and a UNESCO World Natural and Cultural Heritage site. Its highest peak, Wanfo Summit, rises to 3,099 meters. The mountain is home to many ancient temples, such as Baoguo Temple, Fuhu Temple, and Huazang Temple, which house numerous Buddhist relics.

LESHAN

Leshan - Best known for the Leshan Giant Buddha, the largest stone-carved sitting Buddha in the world. Construction of this massive statue began during the Tang Dynasty and took 90 years to complete. The Buddha sits at the confluence of the Min, Dadu, and Qingyi rivers, built to calm the waters and protect passing boats.

DUJIANGYAN

 Dujiangyan - An ancient and remarkable irrigation system built in 256 BC under the leadership of Li Bing and his son. It remains in use today, effectively preventing floods and irrigating the Chengdu Plain, earning the region the title "Land of Abundance."

CHENGDU

Chunxi Road - Chengdu's most bustling commercial pedestrian street, often referred to as the "Nanjing Road of the West." It features numerous shopping malls, brand stores, restaurants, and trendy spots. Modern shopping complexes like IFS and Sino-Ocean Taikoo Li contrast with charming traditional snack streets offering authentic Sichuan delicacies.



6 Breakfasts / 7 Lunches / 6 Dinners

Special Cuisines:

Sichuan Cuisine Tibetan & Qiang Cuisine Chengdu Hotpot Tibetan Style Hotpot

X 2 Nights

X 1 Night

X 1 Night

$\star \star \star \star \star \star \overset{z^2}{=} \overset{z^2}{=} \star \star \star \star \star$

HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Chengdu Howard Johnson Life Hotel or similar X 2 Nights
- ✓ New Jiuzhai Hotel or similar
- Maoxian International Hotel or similar
- Emeishan Century Sunshine Hotel or similar

Optional Tour: Jiuzhaigou Tibetan and Qiang Song and Dance Performance + Tibetan Snacks (Tibetan-style Fireside Tea) (RMB480 / person)

Disclaimer: Golden Destinations reserves the right to alter or amend the sequence of the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark : There will be no refund or replacement if the tour logistic is affected by public holidays, weather conditions, natural disasters. All pictures are for illustration purposes only.

General Information

·四川 SICHUAN ·

货币 Currency 适	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card	银联卡 (UNION PAY) 在中国大多地方能使用, VISA和MASTER卡较为限制 UnionPay cards are widely accepted in most locations, while VISA and MasterCard are only accepted at a limited number of places
货币兑换率 Exchange Rate	10 元 = 马帀 6.20	拔号代码 Dial Code	中国 :+86
\$ \$ ¥	10 CNY = MYR 6.20 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*		China : +86
фс		插座	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin
电压 Voltage	电压 - 220伏特	Power Socket	类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
	Voltage - 220 V		类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Difference	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过23公斤。
	China - No time difference with Malaysia	Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 23 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 3月-5月 6月-8月		」 utumn 秋季
<u>*</u>	Mar to May Jun to Aug 2°C ~ 27°C 13°C ~ 34°	•	ep to Nov Dec to Feb 1°C ~ 29°C -3°C ~ 13°C "Subject to weather of the day" "以当天气服告为准
飞机型号 Aircraft Type	A320		
Departure Da	ite:	Flight:	
出发日期: Tour Fare:		航班行程: Airport Tax & Fue	Surcharge:
团费:		机场税及燃油附加	四费:
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	Fee:
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL : 总数:	
	GD Partner:		
G			
$\left(\mathbf{f} \right)$			

Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441